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RE: gebruik IC capaciteit in Duitsland voor NL- patiénten.eml

RE: gebruik IC capaciteit in Duitsland voor NL- patiénten.eml

Beste collega’s,

Nav mailwisseling over DG Sante en IC capaciteit zou ik ook eerder de bilaterale weg bewandelen.

Ter info in bijlage een inkleuring van de stavaza IC-capaciteit in Duitsland die ik via CZ heb ontvangen.

it momentKomt er op neer dat er ook door het LCPS wel signalen zijn ontvangen ( net als via d

het binnen NL nog te regelen is en dat er nog wel een aantal bedden beschikbaar, maar deze liggen verder] in. Het is

daardoor lastiger om patiénten te verplaatsen omdat je voor

[2
y periode dan een ambulance of helikopter kwijt bent.

Daarnaast is het voor de patiént minder wenselijk om verder n te liggen natuurlijk. Als laatste
i

erland nog

enigszins capaciteit waardoor het ook niet van essentieel belang is op het moment om uit te wijken ocht de

druk hier zo hoog worden dat het wel wenselijk is om patiénten te verplaatsen naar locaties verder i kan dat

nog. Echter, worden ook deze bedden steeds schaarster.

Groet,

Department of International Affairs

Ministry of Health, Welfare and Sport
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Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Wat willen we in dat geval van Commissie?

Is het niet logischer om het bilateraal te proberen in
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Onderwerp: RE: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Wellicht hoed om een puntje mee te geven over tekort IC bedden, zeker nu NRW heeft aangegeven niet meer de eerder

aangeboden IC bedden ter beschikking te kunnen stellen

Kind regards,

Met vriendelijke groet,

Dubbel

Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport/ Ministry of Health, Welfare and Sport
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Onderwerp: DG CZ - DG Gallina -afstemming agendaonderwerpen

Ha EU-team-collega’s,

Zoals vanochtend in ons overleg besproken, hierbij de uitvraag voor de onderwerpen van het bilateraal tussen DG CZ en DG Gallina

(SANTE) van vrijdag 29 januari om 10.00u.

N.a.v. ons overleg deze ochtend kom ik tot onderstaande onderwerpen, maar wellicht hebben jullie los hiervan nog wel meer

suggesties? |k hoor het graag deze week nog van jullie, zodat er voor [JS{IESllvoldoende tijd is om dit af te stemmen met de EU

Commissie en we ook tijdig kunnen starten met de inhoudelijke voorbereiding.

Agendaonderwerpen:
- Pallas -aanleiding, reeds afgestemd door 51.2e met GMT

- EU farma — Wilco, zou jij kunnen kijken met GMT of het opportuun is om dit als gespreksonderwerp mee te nemen?

- EU beating cancer 51.2e bila is nog voor publicatie EU beating cancer mededeling, willen we dit toch agenderen

voor het bilateraal?

-  Overig?

Passief: (wel meenemen in voorbereiding DG CZ)
- EU Health Union - moeten we dit als een passief onderwerp noteren? Of willen wij dit zelf proactief op de

agenda?
-  COVID-19? wellicht niet nodig om pro-actief zelf te agenderen? Ook omdat DGCZ niet gaat over

bijv. vaccins. Maar indien jullie anders denken dan hoor ik het graag. Ook kan ik me voorstellen dat tzt er toch een COVID-

19 onderwerp “oppopt” en we besluiten last minute iets mee te geven. Indien nodig, kan dat natuurlijk altijd.
-  Overig?


